
Odpoveď na list zo dňa 26.092022                            Bratislava 5.10.2022 
 
 
Považujem tento list za nekorektný , ktorý bol kopírovaný niektorými klubmi iba ako neférovú nátlakovú 
akciu voči mojej osobe a sekcii VP, ktorá nepoškodí mne ani členom sekcie, ktorí vykonávajú činnosť 
v prospech VP bezplatne, ale hlavne poškodí vodnému pólu na Slovensku, ktoré sa nachádza v reálnej 
kríze. 
Za najdôležitejšie považujem prácu v kluboch, ktorá sa následne odráža na výsledkoch s reprezentačnými 
tímami a túto činnosť nedokážem zo svojej pozície zmeniť ani Ja , ani členovia sekcie. Namiesto 
sústredenia sa na poukazovanie chýb vedenia VP navrhujem sústrediť sa skôr na prácu v kluboch. 
 
- prosím bližšie špecifikovať neviem sa vyjadriť  
- konkrétne uviesť  v čom bolo nehospodárne a neefektívne míňanie prostriedkov 
- kalendár je už schválený, čakalo sa na návrat z ME, aby sa mohli vyjadriť reprezentačný tréneri, tak ako 
je to v zahraničí 
- kalendár existoval len sa čakalo na vyjadrenie reprezentačných trénerov 
- práca s mládežou bola predstavená na stretnutí klubov vo Vrútkach dňa 17.6.2022  
- s klubmi aj ľuďmi sa komunikuje cez maily a aj osobne a telefonicky prostredníctvom plateného 
sekretariátu 
- zloženie výboru je zostavené tak, aby obsahovalo všetky činnosti, ľudia v sekcii sú spojení s vodným 
pólom a v samotnej sekciu sú dvaja bývalí predsedovia vodného póla, jeden bývalý gen. sekretár VP, 
majiteľ klubu, 1.viceprezident SPF 
 
 
Na záver :  nepokladám uvedený list, ktorý má byť ako vyjadrenie nedôvery za dostatočný dôvod 
k môjmu odstúpeniu, ale v prípade, že zástupcovia klubov budú rozhodnutia sekcie a reprezentačných 
trénerov zámerne ignorovať a bojkotovať, ako v prípade ME mužov a žien, sám sa rozhodnem, či táto 
spolupráca má pre mňa vôbec zmysel a či dokončím svoje volebné obdobie do roku 2024, na ktoré som 
dostal od delegátov Konferencie pred rokom mandát. 
 
 
Pavel Borsig 

I. Viceprezident SPF  
 


